
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 12. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 marca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Dnia 1 marca 2016 r. Poczta Polska – spółka Skarbu Państwa – wprowadziła nową taryfę opłat dla klien-

tów indywidualnych. Podwyżki opłat są zrozumiałe ze względu na spadający popyt oraz dużą konkurencję na 

rynku. Chciałbym jednak zwrócić uwagę, że podniesiono także opłatę za nadanie paczki pocztowej o wadze 

do 1 kg z 9 zł do 13 zł (podwyżka o 44%!). Niepokoi mnie w związku z tym sytuacja małych przedsiębior-

ców, prowadzących sprzedaż internetową, gdyż podwyżka może spowodować spadek liczby zamówień ze 

względu na wzrost kosztu dostawy, a tym samym mniejszy dochód z działalności. W ten sposób Poczta Pol-

ska także wycofuje się z rynku dla e-biznesu, ponieważ usługi kurierskie po wprowadzeniu nowej taryfy 

opłat staną się bardziej korzystne (taką paczkę można nadać za około 11 zł), dodatkowo mają one w po-

wszechnym mniemaniu znacznie lepsza opinię od Poczty Polskiej. 

W związku z tym chciałbym zadać Panu Ministrowi następujące pytanie: Czy takie działanie jest częścią 

przygotowanej i implementowanej właśnie strategii spółki, czy też nastąpiło w sposób przypadkowy i w naj-

bliższym czasie zostanie zmienione? 

Z poważaniem 

Jarosław Obremski 
 


